
Geachte mevrouw/heer,

Het gedeelte dat "ongerichte kabel-gebonden interceptie" toestaat moet naar mijn mening 
worden verwijderd uit het wetsvoorstel. Tevens ben ik van mening dat het "briefgeheim" 
mag worden uitgebreid naar digitale communicatie, al is dit laatste enigszins off-topic.

Natuurlijk moet er uitzonderingen zijn, waarbij er gericht wel gegevens verzameld moeten 
kunnen worden. Deze moeten echter per geval door een rechter worden toegestaan.

Hoogachtend,

Stefanus Fincken


